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Sakspapirene følger vedlagt.

Jan Heiret

Britt Kristin Holsen



UNIVERSITETET I BERGEN 
INSTITUTT FOR ARKEOLOGI, HISTORIE, KULTUR- OG RELIGIONSVITENSKAP 

PROTOKOLL FRA INSTITUTTRÅDSMØTE 10.11.2015

Til stede: Instituttleder: Heiret
Gruppe A: Brautaset, Forsberg, Natvig, Reme
Gruppe B: Tsakos
Gruppe C: Mykkeltveit
Gruppe D: H.L. Eriksen, M. Eriksen

Sekretær: Holsen

Observatør: Hoffmann, Bang, Fjell, Hellesund, Malmberg, Ryymin, Vikør, Kohne, Sævold, 
Watkins

Fakultetet: Hagen, Moe

I Innkalling og sakliste
Ingen merknader

II Orienteringssaker
Møte med dekan og fakultetsdirektør som ønsket å møte instituttrådet for å 
svare på spørsmål om fakultetets økonomiske situasjon.

Instituttrådet ønsket svar på følende:

- En systematisk oversikt som får fram hvorfor prognosene som budsjettet 
bygget på, ikke har slått til.

- Hvor mye av underskuddet skyldes at inntekter var satt for høyt og kjente 
utgifter var stipulert for lavt? Hvilke konkrete budsjettposter er det snakk om?

- Hvor mye skyldes at forutsetningene for prognosene endret seg etter 
november/desember 2014? Hvilke konkrete budsjettposter er det snakk om?

- Hvor mye skyldes uforutsette hendelser (gap mellom utgifter og inntekter det 
ikke var budsjettert med)?

- Hva gjøres for at ikke det samme skal skje til neste år?

Oppsummering:
Instituttrådet ønsker en systematisk oversikt over hvilke endrete forutsetninger 
for prognosen som 2015-budsjettet bygget på, og hvilke uforutsette forhold 
som nå gir utslag på så vel inntekts- som utgiftssiden, samt hvilke tallmessige 
effekter dette har på årets budsjett og regnskap.

Fakultetsledelsen ga uttrykk for at de til neste fakultetsstyremøte vil utarbeide 
en oversikt som mer enn tidligere er i tråd med instituttrådets ønsker.



Bergen 13. november 2015

Jan Heiret
Britt Kristin Holsen

Dersom det ikke har kommet merknader innen 19.11.15, regnes protokollen som godkjent.



 

 

                 

 

 

 

 

REFERAT FRA MØTE I FORSKNINGSUTVALGET, FREDAG 11.  SEPTEMBER 2015 

 

  

Til stede:  Gruppe A: Andresen, Bang, Ersland, Hoffmann, Malmberg, Vikør (leder) 

  Gruppe B: Kohne 

Forfall: Haug, Selberg  

Sekretær: Arefjord 

 

 

1)  Innkalling, saksliste og referat fra forrige møte 

 Ingen merknader. To saker til eventuelt.  

 

 

2)   Orienteringer 

 

- Vikør informerte om kartlegging av klimaforskning ved instituttet.  

 

- Senter for forskning på høyreekstremisme: Hoffmann involvert i søknad fra 

UiB. Går eventuelt inn som koordinator/veileder, og mener det ser ut til å bli 

en interessant og internasjonalt orientert søknad, som har muligheter for å nå 

opp.  

 

- Det er planlagt en revisjon av nasjonale forskningsetiske retningslinjer. 

Kommer til instituttet som høringssak og vil bli behandlet av Forskningsetisk 

utvalg.  

  
- For å kutte utgifter sier UB opp diverse tidsskrifter og databaser. Dette kan 

komme til å ramme forskingsmiljøer. Fagmiljøene blir informert. 

 

- AHKRs søknad til Bergen forskningsstiftelse er under behandling. Dersom 

søknaden blir innvilget, vil AHKR øremerke to stipend til dette prosjektet.   

 

- Saker som tas opp på Forsknings- og forskerutdanningsutvalget ved fakultetet 

16. september:  

 

o Revisjon av de nasjonale forskningsetiske retningslinjene bl.a. for 

humaniora.   

o Evaluering av Josie Dixons kurs i overførbare ferdigheter. Kurset 

koster, men har fått svært gode tilbakemeldinger.  

 



- To disputaser gjennomført i august: Schou og Tsakos, begge på ARK. Fire 

kandidater har avhandlinger ute til vurdering (2 dr.philos + 1 ph.d. på HIS, 1 

ph.d. på KUVI. Ser ut til å ende på maks. 10 disputaser i 2015.  

 

- 1 av de nyansatte stipendiatene begynte 1. september. 3 begynner til nyttår, og 

2 litt ut på nyåret, etter eget ønske. I tillegg begynte to ph.d.-kandidater på 

prosjektet Dwelling and crossing: The socio-cultural dynamics of religious 

spaces in Mumbai 1. august. Fakultetets beslutning om å utsette oppstart for 

nye ph.d.-kandidater med to måneder har ikke fått konsekvenser for våre 

kandidater.  

 

 

3)   Sak 6/2015 Drøftingssak: Forskningssatsninger (sak utsatt fra forrige møte) 
 Skal AHKR spille en rolle i definering av tematiske profilområder ved HF? Jf. 

notat fra arbeidsgruppe ved HF, Brautaset-Slaattelid: 

http://hfdekanat.b.uib.no/files/2015/03/notat-tematiske-profilområder.pdf.  Bør 

AHKR søke etter kandidater til høstens utlysing av Toppforsk-midler?  

 Forskningsutvalget mener det er et gjennomarbeidet notat med gode anbefalinger 

til hvordan man kan få frem velfungerende forskningsmiljøer. Det ble lagt vekt på 

at slike satsninger må bestemmes ut fra forskingsinteresse i fagmiljøene. Derfor 

må det gis tid til prosessene rundt utvikling av strategier, noe som ikke alltid har 

vært tilfelle i de senere år. Utvalget ønsker å være informert om søknader til større 

prosjekt og satsninger (SFF, BFS, Toppforsk osv.) så tidlig som mulig, men 

ønsker ikke å bli et byråkratiserende organ.  

 Forskningsutvalget har ingen umiddelbare forslag til kandidater til denne høstens 

utlysning av Toppforsk-midler, men man kan begynne å identifisere mulige 

kandidater til neste års utlysning. Forslag må grunnes i disiplin-miljøene, også ut 

fra at en eventuell stilling vil gå inn i bemanningsplanen.  

 

 

4)   Eventuelt 
  

- Møtet tok opp igjen tråden fra Veilederforum når det gjelder følgende 

spørsmål: Skal man legge sterkere føringer på at nye stipendiater skal inngå i 

en forskergruppe? Utvalget er innstilt på at det bør bli en forventning om at 

nye ph.d.-kandidater deltar i en forskergruppe eller tilsvarende fagforum, for 

eksempel for presentasjon og drøfting av manusutkast m.m. Dersom vår 

nåværende gruppestruktur ikke er tilpasset dette, bør det være mulig å se 

nærmere på gruppestrukturen, for eksempel åpne debatt om mulige displin-

fora for slike forskerutdanningstiltak.  

- Fakultetet har forslått en mentordning for stipendiater. Det blir eventuelt opp 

til instituttene å organisere og finansiere dette.  

 

 

  Knut Vikør        

 

         Anna Lisa Arefjord   
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